《单词百科:MCTP是什么意思?MCTP怎么发音?MCTP的解释和用法》

英语单词MCTP是什么意思?MCTP怎么读?MCTP怎么发音?美加网为您整理了MCTP的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



MCTP的意思

1、abbr.Militarily Critical Technologies Program 军用关键技术计划;

MCTP的双语例句

1. The structure change of medium coal tar pitch (MCTP) during co-carbonization was investigated by using NMR.

使用一种工业重质油和中温煤焦油沥青进行共 炭化 反应,改善了煤沥青的炭化性质.

2. The structure change of medium coal tar pitch (MCTP) during co-carbonization was investigated by using NMR.

使用一种工业重质油和中温煤焦油沥青进行共炭化反应,改善了煤沥青的炭化性质。

3. Conclusions: This study showed, most of MCTP (74.8%) were benign and curable tumors; the WHO criteria of histologic classification is useful in predicting the prognosis of MCTP.

结论:大多数(74.8%)胰腺粘液性囊性肿瘤属手术能治愈的良性肿瘤,WHO组织学分类有助于准确判断患者预后。

4. The heavy fraction of light diesel oil (LDOHF), derived from petroleum naph-tha catalytic cracking, was chosen as the additives in co-carbonization of medium coal tarpitch (MCTP) in order to modify its carbonization property.

催化裂化轻柴油重组分&三线芳烃和中温煤焦油沥青进行共炭化反应,改善了沥青的 炭化性能。

以上是美加网为您整理的MCTP怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看 更多关于MCTP的

用法、MCTP的释义、MCTP的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/MCTP

